
Zápis z Členské schůze WELSH CORGI A KELPIE KLUB CZ, zapsaného spolku   
 

            s.p.: L 1972 vedená u Městského soudu v Praze           

 

dne 23.4.2023 hotel na Kocandě, Želiv 

 
 

Přítomni: 45 členů Klubu dle prezenční listiny. 
 

1) Úvod –členskou schůzi zahájila prezidentka Klubu paní Ing. Ivana Síbrtová  

 
2) Volba mandátové komise – mandátová komise byla schválena hlasování, a to ve 

složení: Kateřina Čalkovská, Ivan Smolík a Lucie Horáková 
Hlasování: 45 - 0 – 0 (pro – proti – zdržel se) 

 
3) Program výroční členské schůze – další body: 

4. Zprávy za rok 2022 / plán činnosti 2023 
5. Informace o přípravě změny stanov, čl. XIII. – Kárná opatření  

6. Návrh člena Klubu pana Michala Lebedy na úpravu bonitačního řádu - provádění 
zdravotních testů na degenerativní myelopatii (WCC + WCP) a von Willebrandovu 

chorobu (WCP) 
7. Informace ke změně systému předávání PP po bonitaci k přeregistraci na PK 

ČMKU 
8. Návrh ze spolku pasení, zda AKE ponechat v TC nebo vrátit zpět do CS  

9. Předání diplomů - titul Klubový šampion krásy a Klubový šampion práce 

10. Diskuze 
11. Usnesení ČS    

Hlasování: 45 - 0 – 0  
 

4) Předneseny zprávy jednotlivých členů výboru a revizní komise za rok 2022 / plán 
činnosti 2023 

      -   prezidentky klubu - Ing Ivana Síbrtová 
      -   jednatele – Jitka Kubištová 

      -   správce plemenné knihy – Renáta Kinbergerová 
      -   hospodáře a pokladníka - Antonín Zvonař 

      -   rozpočet na rok 2023 - Dana Pospíšilová 
      -   zpráva revizní komise – Dana Pospíšilová 

Hlasování – o všech zprávách se bude hlasovat najednou: 45 – 0 – 0   
Hlasování: 45 – 0 – 0   

 

5)  Prezidentka klubu informovala o přípravě změny stanov, čl. XIII. – Kárná opatření.  
V souvislosti s řešením porušení chovatelského řádu výbor Klubu zjistil, že stávající 

formulace tohoto článku stanov neumožňuje dostatečně účinný postup. 
Výbor Klubu pověřil revizní komisi, aby vypracovala návrh nového zněni kárných 

opatření Klubu. 
 

6)   
Člen Klubu pan Michal Lebeda navrhl, aby bylo u plemen corgi povinně prováděno 

vyšetření na degenerativní myelopatii a von Willebrandovu chorobu. 
Společně s členkou Klubu Vendulou Bauerovou přednesli informace k těmto chorobám 

včetně video-záznamu. 
Mezi členy Klubu proběhla krátká diskuze na toto téma, na základě které bylo navrženo 

hlasovat o změně, resp. doplnění Bonitačního řádu u plemen welsh corgi. 



 
Znění změny s platností od 1.9.2023: 

Pro plemena welsh corgi – k přihlášce k bonitaci je majitel bonitovaného jedince 
povinen doložit doklad o DNA vyšetření provedeném certifikovanou laboratoří: Pro 

plemeno WCP na degenerativní myelopatii a von Willebrandovu chorobu, pro plemeno 
WCC na degenerativní myelopatii. Výsledek těchto vyšetření bude zapsán na bonitační 

kartu a bude mít pouze informativní ráz – na jeho základě nebude možno vyloučit 
jedince z chovu. 

Hlasování: 37 – 5 – 3   
 

7) Prezidentka klubu informovala o změně v zajišťování přeregistrace zbonitovaných 
jedinců mezi chovné na ČMKU. Klub nadále nebude tuto službu na ČMKU zajišťovat, a to 

vzhledem k tomu, že není schopen garantovat, aby ČMKU tuto činnost prováděla 

obratem. Bohužel dochází k opožďování provádění této činnosti a není v silách Výboru 
toto mezi vlastníkem psa a ČMKU komunikovat.  

Po provedené bonitaci si nadále přeregistraci mezi chovné jedince na ČMKU bude 
vlastník psa/feny zajišťovat sám. 

 

8. Návrh ze spolku pasení, zda AKE ponechat v TC nebo vrátit zpět do CS – stažen 

z programu, vzhledem k tomu, že spolek pasení dále neozval. 
 

9) Předání diplomů pro jedince, kteří úspěšně splnili podmínky k udělení titulu Klubový   

šampion práce a Klubový šampion krásy. 
 

9 Diskuze: 

- obedience – Ivan Smolík 

- Dotaz Eva Lacourt na krytí feny starší 8 let – Marcela Nováková, vysvělení podala 
Kinbergerová 

- genealogie – Sedloňová, Naxerová – hesla, změna systému 

- webové stránky Klubu, facebook – návrh Jana Hrbka, se kerým bude klub nadále 
spolupracovat. 

 

10) Usnesení členské schůze bylo vypracováno mandátovou komisí a členskou schůzí 

bylo jednomyslně schváleno. 

Hlasování: 29 – 0 – 0 

 

13) Členská schůze byla Ing. Síbrtovou ukončena ve 14.00 hod.  

 

V Želivě 23. 4. 2023 

 

Zapsala: Renáta Kinbergerová 

 

Za správnost: Ing. Ivana Síbrtová. 


